
• Til stede:  
Anja, Mette, Trine, Anna, Ranya, Nawale, Morten, Jacob 

• Afbud:  
Gustav 

• Godkendelse af referat fra augustmøde 
1. Referatet er godkendt fra sidst. 

 
Orientering fra ledelse:  
 
Sygefravær: 
 
Sygefraværet generelt stigende på Bellahøj skole.  
Både kort og langt fravær. 
Vi har pt. mange fraværende hver dag, hvilket ikke er hensigtsmæssigt i forhold til 
trygge voksne omkring børnene. 
Vi har fået bevilget konsulent bistand fra MED Sekretariatet, som kommer og 
faciliterer en handleplan, sammen med alle tillidsvalgte og ledelsen. 
Der vil komme en melding ud i nyhedsbrevet omkring måltallet for sygefraværet for 
organisationen. 
  
Elevsager: 
 
Vi har en del elever som befinder sig i udsatte positioner, som vi er i gang med at 
bearbejde. 
 
Samtykke i Aula: 

  
Efter opdateringen i Aula, skal man som forældre ikke længere give samtykke til at 
ens barns billede deles i Aula og på skolens hjemmeside. 
Opdateringen skulle gøre det nemmere for fagpersonale at dele og udsende billeder 
fra dagligdagen til forældrene. 
Der skal oprettes et særskilt samtykke i aula, til at dele billeder fra hverdagen af 
børnene på Facebook. 
 
Kvalitets- og supportsamtale: 
 
Vi har først skoleårets første kvalitets- og supports samtale.  
Der blev gennemgået dansk og matematik, læsning og børns sundhed på Bellahøj 
Skole. 



Det gav mulighed for at dykke ned i den data der ligger omkring Bellahøj Skole. 
Der ligges op til at repræsentant(er) fra skolebestyrelsen kan deltage i fremtidige 
Kvalitet- og supports samtaler. 
Vi er pt. den skole i Københavns kommune med næstflest overvægtige børn, hvilket 
der blev kigget ind i. 
 
Uge 41: 
 
Der er bevægelsesuge i uge 41, som slutter af med motionsdagen. 
Bevægelsesugen har tidligere ligget i uge 38, men er rykket til uge 41 i år. 
 
Bestyrelsen: 
 
Suppleringsvalg i oktober 
Datoen for opstillingsmødet er d. 6/10, hvor man kan møde repræsentanter fra 
skolebestyrelsen og ledelsen på skolen. 
Det blev nævnt til næsten alle forældremøder. 
 
Input fra deltagelse på forældremøder 
- Det gode forældremøde, jo længere op i klasserne man kommer. 
  
Møde i området 29. september - kan vi sende en deltager? 
Mødedatoerne er blevet sendt ud til alle, så det ligger i kalenderen. 
Der er en forventning fra området om tilstedeværelse fra Ledelse og 
skolebestyrelse. 
Der kommer også et møde med BUU d. 11/11, som kunne være mere relevant at 
være repræsenteret bredt. 
  
Input til SB møde i oktober 
Datamøde - Alle præsenteres for det datasæt vi arbejder ud fra og kigger ind i. 
Sygefraværet er et tilbagevendende punkt og evt. vikardækning. 
Forhåbentlig velkomst til de nye. 
Indblik i optag, indskrivning. 
  
Evt.  
Vend gerne tilbage til Mette eller Anja, med emner til kommende møder. 
 
Forældremøde m. Rode 277 
Vi står over for en sandsynlig distriktsændring. 



Der er blevet inviteret til et dialogmøde med kommende forældre fra det gældende 
område. 


